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ا بب وا ببلو ا ببحووأصببت حوابب العوا في بببوئوا تهنبب وا الهبب و ببسوا ة ببالاوا  ا ببه و وا وو

تفكيرو اهت اموا فيدلدو سوا دار ينو وا تااثينو وا خصبايهينوئواباعوم بلوا بلفعوا في ببو وووووو

ا تلظهلو و سؤ  يوا لظ اتوالإ تاجه و والخد اته .و لبرزوئوهذاوالإطباروا فيدلبدو بسوا درا باتووووو

ولرا بتلاوهبذ ووو وا طروا لظرل وا بلوتلا  بحو  عب لحوادب العوو بسوج ا بةو ت فب نو فوأ لباوئوووووووو

 ل ا عوأنو س طوا   ءوم ىوجا ةو الووجداو ه وكهفه وا  قال و سوهذ واد العنوذ ب و بسووو

خلاعومرضوا  م و سوا  ا هةوا  قايه وا لوتسامدوا فيا بوم ىوتفاللاانو كذاوتةبدللوأهبلووو

و أنجعوواف تراتهجهاتو الآ هاتوا لو سوشأ ااواددو سوهذ وا ظاهرة.وو

ا العوا في بنوالإصاب نا  قال نوناف تراتهجهاتن هك   جه .  

Abstract: 

Work accidents become important and basic issues in the occupational environment. 

What make it received the attention of many researchers, specialists in the Psychology work 

and organization domain, and responsible of organizations production and service. what 

Justifies the Number of studies and theoretical frameworks that dealt with the subject of 

accidents in different aspects. We try in this study to highlight a very important aspect of 

how we can avoid these incidents by range of preventive methods that help the worker to 

provide it. And we give the most important and effective strategies and mechanisms that will 

reduce this phenomenon. 
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